
تاریخ سازی دختر دونده ایران
در قهرمانی آسیا

دون��ده ایران در مس��ابقات قهرمانی 
نوجوانان آسیا تاریخ سازی کرد و مدال 
طلا گرفت. دیروز در س��ومین روز از 
مسابقات دوومیدانی نوجوانان آسیا 
نازنین فاطم��ه عیدیان در دوی ۴۰۰ 
متر بامانع مدال طلا گرفت و تاریخ سازی کرد. عیدیان در 
فینال این ماده با ثبت زمان یک دقیقه و یک ثانیه و ۴ صدم 
ثانیه عنوان نخست مسابقات را از آن خود کرد و نخستین 
مدال طلای تاریخ دوومیدانی زنان ایران در قهرمانی آسیا را 
به دست آورد. زنان دوومیدانی ایران پیش از در هیچ رده سنی 
موفق به کسب مدال طلای قهرمانی آسیا در فضای باز نشده 
بودند و عیدیان برای نخستین بار مدال طلا گرفت. چهارمین 
دوره رقابت های دوومیدانی قهرمانی نوجوانان آسیا از ۲۱ تا 
۲۴ مهر با حضور ۳۰ کشور در بخش دختران و پسران به 
میزبانی کویت در حال برگزاری است. تیم  ملی ایران با ۲۵ 

ورزشکار در این مسابقات شرکت کرده است.

سیاوش یزدانی در کمیته انضباطی
مدافع استقلال بعد از حضور در کمیته انضباطی باشگاه 
احتمالا به تمرینات این تیم بازمی گردد. س��یاوش یزدانی، 
مدافع استقلال که بعد از برپایی جشن تولد ریکاردو ساپینتو 
در صفحه شخصی اش در توئیتر مطلبی را به اشتراک گذاشت 
که منجر به حذف او از تمرینات شد،  باید در این باره پاسخگو 
باشد. یزدانی اگرچه توئیت خود را از صفحه اش ساعتی بعد 
از انتشار گسترده آن پاک کرد اما مورد غضب ساپینتو قرار 
گرفت و فعلا در تمرینات هم ش��رکت نمی کند. در این باره 
باشگاه استقلال قصد دارد برای یزدانی جلسه انضباطی تشکیل 
بده��د. این مدافع خاطی باید طی روزهای آینده به کمیته 
انضباطی باشگاه برود تا درباره رفتار خود پاسخگو باشد. به 
نظر می رسد در جلسه انضباطی باشگاه استقلال مسؤولان به 
جریمه این بازیکن بپردازند و در نهایت با مجوز ساپینتو او به 
تمرینات بازگردد. البته بعید است قبل از مسابقه این هفته با 
آلومینیوم اراک روند رسیدگی به تخلف یزدانی اجرایی شود 
و ش��اید او بعد از بازی هفته دهم به جلسه انضباطی برود و 

کار خود را از سر بگیرد. 

شکایت فدراسیون فوتبال
از حسن عباسی

فدراس��یون فوتبال از فردی که به طور گسترده اقدام به 
توهین  به فوتبالیست ها و خانواده های شان کرده بود، شکایت 
کرد. این تصمیم پس از اعتراض عمومی اهالی فوتبال به آخرین 
صحبت های حسن عباسی اتخاذ و شکایتی رسمی علیه وی 
تسلیم مقامات قضایی شده است. امیرمهدی علوی، مدیر روابط 
عمومی فدراسیون فوتبال در این باره به تسنیم گفته است: 
»با توجه به تداوم انتساب مطالب غیر واقعی از سوی حسن 
عباسی به چهر ه های فوتبالی، بخش حقوقی فدراسیون فوتبال 
از وی به مراجع قضایی شکایت کرد«. این نخستین واکنش 
حقوقی فدراسیون مهدی تاج به اتفاقات و مسائلی است که 
در حواشی حوزه فوتبال رخ داده است. آخرین صحبت های 
حسن عباسی که یک سخنران و فردی شناخته شده در فضای 
سیاسی است به صورت زنده پوشش تلویزیونی داشت و او که 
چندین بار فوتبالیست ها را متهم به ارتزاق از بودجه عمومی 
و عدم همراهی با مردم کرده بود، این بار بحث خانواده های 
ایشان را هم به میان کشید. این اظهارات با واکنش تند بسیاری 
از فوتبالیست ها و مربیان مواجه شد که پرسروصداترین آنها 
مصاحبه سروش رفیعی در پایان بازی پرسپولیس - تراکتور 
بود. همچنین یحیی گل محمدی، سرمربی پرسپولیس در 
صحبت هایی تند خطاب به عباسی کلماتی را به کار برد که 

کمتر از وی به  خاطر داریم. 

بحران بزرگ انگلیس
در آستانه جام جهانی

تیم ملی انگلیس در آس��تانه جام جهانی با یک مشکل 
بزرگ مواجه است. 

گرت ساوتگیت، سرمربی تیم ملی انگلیس در فاصله کمتر 
از ۲ ماه تا آغاز جام جهانی ۲۰۲۲ قطر با یک بحران بزرگ در 
سمت راست خط دفاعی مواجه شده است. انگلیس در سال های 
اخیر مدافعان راست باکیفیتی داشته و آنها یکی از بهترین 
تیم های جهان در این پس��ت هستند اما در هفته های اخیر 
اوضاع به شکل عجیبی در این قسمت از زمین تغییر کرده است. 
ریس جیمز، ستاره تیم چلسی هفته گذشته مصدوم شد 
و ممکن است جام جهانی را از دست بدهد. او سومین مدافع 
راست سه شیرها بود که طی هفته های اخیر مصدوم شده و 
پیش از او کایل واکر و ترنت الکس��اندر آرنولد هم به دلیل 
مشابه خانه نشین شدند. البته آرنولد برخلاف واکر مصدومیت 
ش��دیدی ندارد و جام جهانی را از دست نخواهد داد اما افت 
شدید او در این فصل باعث تردیدهای زیادی شده و ساوتگیت 

درباره آمادگی مدافع راست لیورپول بشدت نگران است. 
با توجه به اینکه ۳ مدافع راست انتخابی اول ساوتگیت در 
حال حاضر از میادین دور هستند، این احتمال وجود دارد که 
نامی غیرمنتظره بلیت خود را برای حضور در قطر رزرو کند. 
انتظار می رود الکساندر آرنولد به موقع برای مسابقات ریکاوری 
کند اما او به دلیل عملکرد خود در این فصل مورد انتقاد قرار 
گرفته و در جریان تساوی ۳-۳ ماه گذشته مقابل آلمان از 
لیس��ت تیم انگلیس هم کنار گذاش��ته شد. در این شرایط 
کیه ران تریپیر، مدافع راس��ت آماده این روزهای نیوکاسل 
می تواند به گزینه اول ساوتگیت برای جام جهانی تبدیل شود. 
این مدافع ۳۲ ساله سابقه ۳7 بازی ملی را در کارنامه دارد 
و پیش از این توسط ساوتگیت در پست غیرتخصصی خود 

یعنی مدافع چپ هم به میدان رفته است. 
فرم بن وایت، مدافع راست این فصل آرسنال هم می تواند 
گرت ساوتگیت را امیدوار کند. پست او با حضور ویلیام سالیبا 
در مرکز خط دفاعی تغییر کرده و توانسته بخوبی در سمت 
راست خط دفاعی توانایی های خود را نشان دهد. وایت با توجه 
به توانایی بازی در ۲ پست شانس بالایی برای حضور در لیست 
نهایی خواهد داشت. کایل واکر پیترز، جیمز جاتسین و ارون 
ون بیساکا هم ۳ گزینه دیگری هستند که پس از نفرات بالا 
می توانند مورد توجه ساوتگیت قرار بگیرند. البته این ۳ نفر 
شانس بالایی برای حضور در جام جهانی ندارند و بعید است 

در قطر حاضر باشند.

اخبار

ورزشی

ب��ا توجه به اعتقادی که س��رمربی تیم  ملی به اس��تفاده از 
فوتبالیست های لژیونر در ترکیب این تیم برای حضور در جام جهانی 
دارد، تکلیف حدود ۱۵ بازیکن از ۲۶ بازیکنی که می توانند به قطر 
بروند مشخص است. نخستین دور تمرینات تیم  ملی فوتبال ایران 
در حالی با بازیکنان داخلی برگزار ش��د که ۱۶ بازیکن از سوی 
کارلوس کی روش به این اردو دعوت ش��دند. سرمربی تیم  ملی 
ای��ران در حالی بازیکنان منتخب خ��ود را از دل بازی های لیگ 
برت��ر ایران انتخاب کرد که به اندازه همین تعداد بازیکن لژیونر 
انتخاب کرده است. کی روش حالا با ۳۲ بازیکن برای موفقیت در 
جام جهانی ۲۰۲۲ قدم بر می دارد اما بر هیچ کس پوشیده نیست 
او چاره ای جز انتخاب ۲۶ بازیکن نهایی برای سفر به قطر ندارد. 

سرمربی تیم  ملی ایران تصمیم قطعی خود مبنی بر انتخاب ۱۵ 
بازیکن لژیونر )از میان ۱۶ بازیگن( را گرفته است تا تنها یک نفر 

از بین آنها در شک و تردید برای حضور 
در بزرگ ترین تورنمنت ملی فوتبال دنیا 
باش��د. کی روش در حالی برای انتخاب 
بازیکنان بر آمده از باشگاه های داخلی 
برنامه ریزی هفتگی تنظیم کرده است 
که طبق قوانین فیفا می تواند ۲۶ بازیکن 
را با خود به قطر ببرد. بنابراین با توجه به 

انتخاب قطعی ۱۵ بازیکن لژیونر، تنها ۱۱ نفر می توانند به این جمع 
از بین داخلی ها اضافه شوند. بدون شک یکی از مؤلفه های مرد 

پرتغالی که در رأس امور فنی قرار گرفته، غیرقابل پیش بینی بودن 
او است اما بعید است این مربی در ۳ برنامه مینی کمپ پیش روی 
بازیکن��ان داخلی، فرصت به تازه واردها 
بدهد. کی روش در بین دروازه بان های 
داخلی علیرضا بیرانوند، پیام نیازمند و 
سیدحسین حسینی را دعوت کرده است 
اما با حضور امیر عابدزاده به عنوان تنها 
گلر لژیونر چاره ای جز خط زدن یکی از 
سنگربان های داخلی ندارد؛ اقدامی مشابه 
آنچه در خط دفاعی با آن روبه رو است. محمدحسین کنعانی زادگان، 
شجاع خلیل زاده و صادق محرمی گزینه های قطعی برای حضور در 

دفاع هستند تا او در بین داخلی ها مجبور به خط زدن چند نفر شود. 
بازگشت کی روش حضور دوباره احسان حاج صفی و امید ابراهیمی 
را در خط میانی به همراه داشته است تا بازیکنانی همچون مهدی 
مهدی پور کار سختی برای ماندن در لیست نهایی او داشته باشند. 
خط حمله او نیز با وجود مصدومیت سردار آزمون با گزینه های 
لژیونر همچون مهدی طارمی، علی قلی زاده و کریم انصاری فرد 
مجهز است تا احتمال اینکه مهاجمی همچون مهدی قائدی را 
بار دیگر در لیست کی روش ببینیم کمتر از همیشه باشد. حال 
باید دید تیم داخلی کی روش چطور با لژیونرها گزینش می شود تا 
بتوانند رؤیای صعود از مرحله گروهی جام جهانی را برای هواداران 

فوتبال ملی در کشور رقم بزنند.

دعوت 17 بازیکن به مینی کمپ ۳ روزه کارلوس کی روش

همان قبلی ها به علاوه محمدرضا اخباری

احتمال دوری طولانی مدت مهاجم استقلال
امکان دارد مهاجم تیم فوتبال استقلال برای حضور در میدان ناچار به عمل جراحی شود. آرمان رمضانی، مهاجم تیم فوتبال استقلال مدت زیادی است به دلیل مصدومیت دور از میادین بوده و هنوز نتوانسته است شرایط حضور 
در میدان را پیدا کند. این بازیکن که از ناحیه کمر دچار مصدومیت شد، پس از چند هفته به تمرینات بازگشت اما دوباره درد سراغ او آمد تا پزشکان از مهاجم استقلال بخواهند بار دیگر استراحت کند. قرار است رمضانی در روزهای 
پیش رو در تمرینات حاضر شود و اگر درد داشت زیر تیغ جراحی برود و اگر مشکلی پیدا نکرد، کم کم به تمرینات گروهی اضافه شود. در صورتی که رمضانی مجبور به جراحی شود، تا پایان جام جهانی دور از میادین خواهد بود. 

ژاوی پس از هر ناکامی بارسا بهانه و توجیه خود را دارد؛ یک 
روز داور و روز دیگر اشتباهات فردی اما واقعیت این است که به 
 رغم وعده ها، بارس��ا با او نه زیبا بازی می کند و نه خوب نتیجه 
می گیرد. بارسا با تساوی خانگی برابر اینتر تقریبا بالای ۹۵ درصد 
از لیگ  قهرمانان حذف شده است. شب بارسا برابر اینتر تیره و تار 
بود و در نهایت ترسناک هم شد اما بعد از گذشت چند روز هنوز 
این ناکامی )تساوی ۳-۳( دردناک جلوه می کند. پس از شکست 
۰-۲ برابر بایرن و ۰-۱ در سن سیرو مقابل اینتر، بارسای ژاوی باز 
هم ثابت کرد آماده رقابت با بزرگان در لیگ قهرمانان نیست. یک 
تساوی ۳-۳ خانگی ناامیدکننده کافی بود تا مشخص شود بارسلونا 
هنوز از سطح اول فوتبال اروپا فاصله دارد و اروپا همچنان برای 
آبی و اناری ها بزرگ است. پس از هزینه ۱۵۳ میلیون یورویی در 
تابستان که بارسا را به ششمین باشگاه ولخرج در انتقالات تبدیل 
کرد، انتظارات از این تیم بسیار زیاد بود ولی بارسا با تنها کسب ۴ 
امتیاز در گروه خود سوم است و شانس بسیار اندکی برای صعود 

به دور یک هش��تم نهایی دارد؛ 
ناکامی ای که باش��گاه را کاملا 
تحت تاثیر قرار داده و تردیدها 
درباره ژاوی و پروژه اش را بیشتر 
کرده است؛ مربی ای که مشخص 
شده سطح و کیفیت لازم برای 
هدایت بارسا را ندارد. برنامه مربی 
کاتالان برای بازی با اینتر از همان 
ابتدا به خودکشی شبیه بود. ژاوی 

در نشست خبری پس از بازی برای توصیف نمایش نیمه اول بارسا 
از کلمه عالی استفاده کرد. او بار دیگر ترجیح داد انتقاد از خود 
را کن��ار بگذارد و از عملکرد ضعیف بازیکنانی مثل جرارد پیکه 
برای پوشش ضعف خودش استفاده کند. ژاوی قرار بود عذر چند 
بازیکن قدیمی تیم را بخواهد؛ بازیکنانی که با دستمزدی بسیار 
بالا، کیفیت لازم را در زمین نشان نمی دهند. او قرار بود شور و 
اشتیاق را به بارسلونا بازگرداند و یاد و خاطره یک دهه پیش را برای 
هواداران زنده کند اما در عوض او برابر اینتر تیمش را با سیستم و 
استراتژی ای روانه زمین کرد که چیزی جز ناکامی به همراه نداشت. 

بارسا به گونه ای بازی می کرد که 
فضا برای ضدحملات اینتر کاملا 
فراهم بود. انگار بارسلونا فقط یک 
برنامه هجومی داشت و چیزی از 
دفاع کردن نمی دانست. ژاوی در 
نشست خبری پس از بازی اصرار 
داش��ت فوتبال بازی اشتباهات 
است و باید اشتباهات را به حداقل 
رس��اند. در عوض کاپیتان های 
بارسا با اشتباهات شان روی هر ۳ گل، اشتباه های تیم را به حداکثر 
رساندند. ژاوی می توانست مارکوس آلونسو را به جای پیکه در دفاع 
میانی بگذارد و فرانکی دی یونگ را نیز جانشین بوسکتس کند 
اما ترجیح داد در چنین دیدار مهمی، روی هم تیمی های سابق 
خود حساب کند. با این حال غیرمنصفانه است اگر بخواهیم دلیل 
تساوی بارسلونا را تنها به عملکرد بازیکنان مربوط بدانیم. ژاوی 
در نشست خبری خود انگار یک بازی متفاوت را تماشا کرده بود. 
از نظر او ناکامی بارسا غیرمنصفانه بود. او پس از شکست از بایرن 
گفته بود ضعف در تمام کنندگی علت ناکامی بود. در شکست هفته 

قبل برابر اینتر همه چیز را به داوری نسبت داد و چهارشنبه شب 
گذشته هم گفت اشتباهات فردی بلای جان تیمش شد. ژاوی 
اما توضیح نداد چرا هن��گام نفوذهای دمبله و ماجراجویی های 
بی پروای او، هیچ کس او را پوشش نمی دهد. او نگفت چرا زوج 
پدری و گاوی در میانه زمین برابر هافبک های اینتر حرفی برای 
گفتن نداشتند. ژاوی توضیح نداد چرا تیمش وقتی ۰-۱ پیش 
بود، قادر به آرام کردن جریان بازی نبود و چرا پس از گل تساوی 
اینتر به هم ریخت و نتوانست مانع ضدحملات سریع حریف شود. 
استراتژی ژاوی در شبی که اجازه اشتباه نداشت، غلط بود. در 
بازی رفت نیز هر چند ژاوی اش��تباهات داوری را دلیل شکست 
عنوان کرد اما واقعیت چیز دیگری بود. دیروز برخی نش��ریات 
کاتالونیا بازی دفاعی اینتر را زیر سوال بردند اما در زمین مسابقه 
این بارسا بود که تحت تاثیر اینتر قرار داشت و با خوش شانسی از 
یک شکست پرگل فرار کرد. در واقع اینتر تیمی بود که تا ثانیه 
پایانی به دنبال گلزنی بود. اینتر بر خلاف بارسا در ماه اکتبر تیمی 
اس��ت که ش��انس قهرمانی در همه جام ها را دارد و مدیرانش با 
نگاهی واقع گرایانه، رسیدن به یک  چهارم نهایی لیگ قهرمانان و 

فتح اسکودتو را هدف گذاری کرده اند. 

ادامه از صفحه اول
تاکنون بحث ها درباره ش��رکت های 
بزرگ چندملیتی و سازمان های مردم نهاد در روابط بین الملل 
بود اما توجه چندانی به شرکت های خصوصی و نقش غول های 
فناوری در روابط بین الملل نشده بود؛ موضوعی که می تواند نه 
تنها در زمان جنگ، بلکه در زمان های صلح نیز موضوع اصلی 
باشد. نمونه عینی این مساله، تلاش دولت آمریکا برای راه اندازی 
سرویس ماهواره ای استارلینک برای پوشش اغتشاشات در ایران 
است. وزارت خارجه آمریکا طی هفته گذشته دیدارهای متعددی 
را با فعالان مخالف نظام جمهوری اسلامی و همچنین صاحبان 
کسب وکارهای فناوری در آمریکا داشته و علنا درباره همکاری 
شرکت ها برای ایجاد دسترسی به اینترنت برای اغتشاشگران 
صحبت ش��ده است. بر اساس گزارش فایننشال تایمز، اعضای 
دولتی این جلسه از شورای امنیت ملی آمریکا و وزارت خزانه داری 

و دیگ��ر مقامات ایالات متحده بوده اند. محور بحث، چگونگی 
ارائه خدمات اینترنت اس��تارلینک به ایران بوده است. با توجه 
به مسائلی که برای اینترنت ماهواره ای استارلینک در اوکراین 
به وجود آمد، به نظر می رسد مهم ترین مساله در شرایط فعلی 
این اس��ت که آمریکا چطور می خواهد ترمینال ها و تجهیزات 
ماهواره ای استارلینک را بدون کسب مجوز از دولت ایران وارد 
کشور کند و در مرحله دوم اینکه قرار است چه کسی هزینه 
این تجهیزات و اینترنت گرانقیمت آن را بپردازد. البته موضوع 
دیگری نیز وجود دارد و آن این است که قرار است چه کسانی 
از این اینترنت استفاده کنند؟ تجربه اوکراین نشان داده است 
مس��اله در وهله اول شاید حفظ ارتباط بین مردم باشد اما در 
نهایت، این نظامیان اوکراینی بودند که بیش��ترین انتفاع را از 
راه اندازی اینترنت ماهواره ای بردند. در ایران نیز به نظر می رسد 
تنها سردسته های اغتشاشات دارای اینترنت در مکان هایی خاص 

باشند و این اینترنت برای مردم عادی نه کارایی خواهد داشت و 
نه ایلان ماسک و دولت آمریکا قبول می کند هزینه های اینترنت 
8۰ میلیون جمعیت ایران را بپردازد. علاوه بر این، سخت بودن 
استفاده از اینترنت استارلینک در حالت حرکت و محدود بودن 
امواج و گیرنده های آن، باعث می شود در تجمعات یا اغتشاشات 
امکان اس��تفاده از این اینترنت نباشد و همین مساله بر ابهام 

کارآمدی این سیستم در اغتشاشات ایران می افزاید. 
نکته بعدی و مهم تر این اس��ت که اگر قرار باشد اینترنت 
ماهواره ای اس��تارلینک تنها در جنگ و اغتش��اش و آشوب و 
اقدامات مرتبط با پروپاگاندای آمریکایی مورد اس��تفاده قرار 
گیرد، غیر از ایران، چین و روس��یه، هر کش��وری که خواهان 
داشتن حاکمیت بر فضای واقعی و مجازی خود باشد، اجازه 
فعالیت این اینترنت را در داخل مرزهای خود نمی دهد و این 
مساله بر بی اعتمادی به چنین سیستم هایی می افزاید و امکان 

فعالیت ش��رکت های خصوصی فناوری آمریکایی در بسیاری 
از کش��ورهای جهان را می گیرد؛ اقدامی که اصلا به نفع این 
شرکت ها و چشم اندازشان در فعالیت به وسعت جهانی  نیست.
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بارسا در اروپا حذف می شود و به هوادارانش همچنان رؤیا می فروشد

ویی آقای ژاوی کلاهبرداری ۱۵۳ میلیون یور

بررسی عملکرد اینترنت ماهواره ای استارلینک در اوکراین و محدودیت های فعالیتش در سایر کشورهای جهان

استارلینک در ایران؛ از رؤیا تا واقعیت

مرتضی رضایی: نام سیده الهام حسینی حالا به تاریخ سنجاق 
شده است. الهام حسینی را از نزدیک می شناسم؛ سال هاست. 
هر بار که با هم حرف می زدیم می گفت آرزوهای بزرگی دارد. 
همیشه س��عی کرده در چارچوب حرکت کند، بدون حاشیه 
باشد و برای همه زحمت هایی که کشیده احترام قائل باشد. او 
سال هاست دارد با خیلی از مشکلات می جنگد، نه تیم رسانه ای 
دارد که )مثل خیلی از دختران ورزشکار( به خاطر مقامی که 
نیاورده! و فقط چون خوب ژست می گیرد، در صدر اخبار باشد 
و نه رنگ »سه  رنگ« به ناخن می زند و در شبکه های مجازی 
منتش��ر می کند تا با هزار و یک ترفند در رس��انه های مختلف 
ترند ش��ود. او خود خودش است، بدون هیچ فیگور و رتوشی. 
فقط کافی است فیلمی را که یکی، دو سال قبل از خودش در 
حیاط منزل شان در لرستان منتشر کرده بود ببینید. همین طور 
عکس های امروزش را که ۳ طلا کسب کرده؛ همه چیز دست تان 
می آید. بغض خاصی که در چهره اش دیده می ش��د، تبدیل به 
فریاد شد؛ فریاد هایی که سال ها آنها را فرو خورده بود. او الهام 
حس��ینی است که حالا تاریخ هم به احترامش خواهد ایستاد. 
نام او محال است از تاریخ این سرزمین محو شود و سال ها بعد 
شاید رکوردش شکسته شود و شاید دختر دیگری از ایران زمین 
موفق به کسب مدال طلا شود اما او نخستین نفر است و مثل 
خیلی دیگر از دختران و زنان ایران نامش تا همیشه جاویدان 

خواهد ماند؛ سیده الهام حسینی.
باقری: رکوردشکنی های حسینی ادامه خواهد داشت ■

مدیر تیم های ملی فدراسیون وزنه برداری می گوید از بانوی 
طلایی کشورمان انتظار می رود در مسابقات جهانی و المپیک 
هم به موفقیت هایش ادامه دهد. کورش باقری بعد از کسب مدال 
تاریخی الهام حسینی که نخستین مدال طلای بانوان ایران در 
مسابقات قهرمانی آسیا را به دست آورد، اظهار داشت: حسینی 
پی��ش از این هم عنوان های تاریخ س��از دیگری در رقابت های 
بین المللی وزنه برداری به دست آورده و از او انتظار داریم این 
اولین ها در مسابقات جهانی و المپیک هم ادامه داشته باشد. وی 
درباره ارزیابی عملکرد تیم بانوان در مسابقات آسیایی بحرین 
نیز گفت: تمرکز و هدف ما ارتقای رکورد اعضای تیم  ملی بود 
که بخوبی از پس آن برآمدند. پوپک بسامی دسته وزنی اش را 
تغییر داده و در ۵۹ کیلو حضور پیدا کرد. به نس��بت یک ماه 
قبل در قونیه ۵ کیلو افزایش رکورد داشت. فاطمه کشاورز در 
مسابقه قبلی در دسته ۵۹ کیلو وزنه زد و اینجا در دسته ۶۴ 

که خیلی افزایش وزن نداشت و صرفا کاهش وزن نداشت اما ۵ 
کیلو افزایش رکورد داشت. باقری افزود: تمرکز ما روی افزایش 
رکورده��ا بود اما باید بپذیریم کاهش فاصله وزنه برداری ایران 
با آس��یا حداقل به ۲ سال زمان و برنامه ریزی مدون و دقیق و 
حمایت فدراسیون نیاز دارد. در دسته 7۱ کیلو خانم فروغ یونسی 
تنها وزنه بردار گروه B بود و ۵ حرکت صحیح داشت که نکته 
مهمی است و به نسبت مسابقات قبلی ۱۳ کیلو افزایش رکورد 
داشت. اینها افرادی هستند که می توانند در آینده بدرخشند. 
الهه رزاقی ۹۰ کیلوی یک ضرب و ۱۱۱ کیلوی دوضرب زد که 
۱۱ کیلو افزایش رکورد نسبت به مسابقات قبلی داشته است. به 
اعتقاد من خیلی خوب کار کرد و بهتر از این هم می تواند باشد. 
مدیر تیم های ملی فدراسیون وزنه برداری ادامه داد: در 8۱ 
کیلو س��یده الهام حسینی یک کار فوق العاده انجام داد و مدال 
ارزشمندی گرفت. ۳ مدال طلا گرفت که مدال های فوق العاده 
ارزش��مندی اس��ت و رکوردهایش هم نسبت به قونیه ۴ کیلو 
افزایش داش��ت. البته توانایی الهام حس��ینی خیلی بیشتر از 
اینهاس��ت و در آینده باید این توانایی بهتر و بیشتر نمود پیدا 
کند. در نهایت به جامعه وزنه برداری بانوان تبریک می گویم که 
نخستین مدال آسیایی آن هم از جنس طلا به دست آمد. ما 
یک مدال آس��یایی داریم که بسیار ارزشمند است و می تواند 
هدف را به خیلی از بانوان ما نشان دهد و به عنوان الگو به وی 
نگاه کنند. در وزن آخر فاطمه یوسفی را داریم که آسیب دیدگی 
پا را پشت سر گذاشت و من خیلی امیدوارم که وزنه های قابل 

قبولی را بتواند مهار کند. 
مصاف سختی در مسابقات قهرمانی آسیا داشتم ■

بانوی طلایی تیم  ملی وزنه برداری ایران گفت: مصاف سختی 
را در رقابت های قهرمانی آسیا پشت سر گذاشتم و می دانم که 
از این پس کارم در میادین بین المللی بسیار سخت تر خواهد 
بود. الهام حسینی، وزنه بردار تیم  ملی بانوان کشورمان که در 
مسابقات قهرمانی آسیا در بحرین توانست با ثبت رکورد ۱۰۲ 
کیل��و یک ضرب، ۱۲۵ کیلو دوضرب و مجموع ۲۲7 کیلوگرم 
۳ مدال طلای یک ضرب، دوضرب و مجموع را کس��ب کند، 
گفت: از روز اول وزنه برداری را با عش��ق و علاقه شروع کردم. 
هدفم این بود خودم را روز به روز به سکوها نزدیک تر کنم. مسیر 
آسانی نبود و نخواهد بود. در این مسیر دردها و آسیب دیدگی ها 
هس��تند که ممکن است ورزشکار را متوقف کنند یا سرعتش 
را کم کنند. گاهی اوقات با وجود علاقه ای که  داری، مجبوری 

متوقف شوی اما باید روحیه بالایی داشته باشی و همیشه انگیزه 
داشته باشی و ناامید نشوی. البته باید از همه عزیزانی که در این 
چند س��ال به من کمک کردند، تشکر کنم. درس هایی که در 
این مسیر گرفتم و تجربه هایی که در مسابقات به دست آوردم، 

خیلی به من کمک کرد. 
وی درباره عملکرد خود در قهرمانی آس��یا ۲۰۲۲ تصریح 
کرد: رقابت آس��انی نداش��تم و در ش��روع یک ضرب شرایط 
پایدار نبود اما در حرکت سوم جبران شد. من از ۵ ماه پیش 

آسیب دیدگی از ناحیه کمر داشتم که همراه من است و زمانی 
هم برای ریکاوری نداشتم. از بازی های کشورهای اسلامی نیز 
باز برگشتم، کرونا گرفتم و مقداری من را عقب انداخت و باعث 
ش��د آنطور که باید نتوانم تمرین کنم اما تجربه های قبلی و 
دعای خیر پدر و مادرم همه به کمک من آمد تا عملکرد خوبی 
داشته باشم. البته کارم سخت تر شده است و برای رسیدن به 
مس��ابقات جهانی و المپیک باید تلاش بیشتری کنم و توقع 

از من بالا رفته است.

ماندگار در تاریخ مثل سیده الهام حسینی در  وزنه برداری

الهام بخش دختران
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